

សូមគោរពជូន

**ឯកឧត្តមប្រតិភូរាជរដ្ឋាភិបាលទទួលបន្ទុកជា
អគ្គនាយក នៃអគ្គនាយកដ្ឋានវិនិច្ឆ័យសេវា**

I-លទ្ធផលការងារដែលបានអនុវត្តក្នុងខែមីនា ឆ្នាំ២០១៨៖

អគ្គនាយកដ្ឋានវិនិច្ឆ័យសេវាបានអនុវត្តការងារក្នុងខែមីនា ឆ្នាំ២០១៨ មួយចំនួនដូចខាងក្រោម៖

- ១- បានជំរុញលើការបើកផ្តល់ប្រាក់បៀវត្សជូនមន្ត្រីរាជការ កងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធ របបសន្តិសុខសង្គមរបស់ និរត្តជន (បជស) និងបេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន (បជអ) បានទាន់ពេលវេលា។
- ២- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំគណៈកម្មការកែទម្រង់ការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ នៃក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិង ហិរញ្ញវត្ថុ។
- ៣- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា ស្តីពីការកែទម្រង់លំហូរការងារបង្វិលសង្កេតលើតម្លៃបន្ថែម។
- ៤- បានចូលរួមធ្វើបទបង្ហាញក្នុងកម្មវិធីសិក្ខាសាលារយៈពេល០២ថ្ងៃស្តីពីការផ្សព្វផ្សាយប្រកាសស្តីពីការដាក់ឱ្យអនុវត្ត ចំណាត់ថ្នាក់ថវិកា និងទម្រង់របាយការណ៍វឌ្ឍនភាពអនុវត្តថវិកាប្រចាំត្រីមាស ឆមាស និងប្រចាំឆ្នាំ។
- ៥- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំ ស្តីពីក្របខ័ណ្ឌគោលនយោបាយម៉ាក្រូសេដ្ឋកិច្ច និងគោលនយោបាយហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ។
- ៦- បានបន្តជំរុញក្រសួងស្ថាប័នថវិកាកម្មវិធីជាពិសេសអង្គភាពថវិកាឱ្យស្របប្រមូលសក្ខីបត្រចំណាយនិងបោះផ្សាយ អាណត្តិនិយ័តកម្មទូទាត់ជម្រះបញ្ជីឱ្យបានទាន់ពេលវេលា ក្នុងឆ្នាំថវិកា២០១៧។
- ៧- បានបន្តជំរុញដល់រតនាគាររាជធានី ខេត្ត ឱ្យពង្រឹងគុណភាពលើការងាររៀបចំប្លុកសរុប និងផ្គូផ្គងរបាយការណ៍ ចំណាយថវិកាប្រចាំឆ្នាំ២០១៧ឱ្យបានត្រឹមត្រូវនិងទាន់ពេលវេលាដើម្បីត្រៀមរៀបចំតារាងឧបសម្ព័ន្ធនៃសេចក្តីព្រាងច្បាប់ ស្តីពីការ ទូទាត់ថវិកាទូទៅរបស់រដ្ឋសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងឆ្នាំ២០១៧។
- ៨- បានបន្តសហការជាមួយក្រសួង ស្ថាប័នថវិកាកម្មវិធីក្នុងការដោះស្រាយបញ្ហាប្រឈមដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការអនុវត្ត ចំណាយថវិកាជាពិសេសលើ ការអនុវត្តចំណាយរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានថវិកាកម្មវិធី។
- ៩- បានបន្តជំរុញនិងណែនាំដល់ក្រសួងស្ថាប័នថវិកាកម្មវិធីជាពិសេសអង្គភាពថវិកាដែលទទួលបានការផ្ទេរសិទ្ធិឱ្យស្រាវ រៀបចំបង្កើតកញ្ចប់រដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានឆ្នាំ២០១៨និងស្នើសុំបើកប្រាក់រដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានដំបូងឱ្យបានទាន់ពេលវេលា។
- ១០- បានបន្តជំរុញនិងសហការជាមួយគ្រឹះស្ថានសាធារណៈ ក្នុងការរៀបចំប្រកាសអន្តរក្រសួងតែងតាំង រដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទាន និងបង្កើតរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានសម្រាប់ឆ្នាំ២០១៨ ឱ្យបានទាន់ពេលវេលា។
- ១១- បានចូលរួមធ្វើបទបង្ហាញក្នុងសិក្ខាសាលា ស្តីពីនីតិវិធីអនុវត្តថវិកាកម្មវិធី និងកិច្ចបញ្ជីកាតណេនេយ្យជូនដល់ ក្រសួងវប្បធម៌និងវិចិត្រសិល្បៈ។
- ១២- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំប្លុកសរុបអំពីវឌ្ឍនភាព និងបញ្ហាប្រឈម នៃការអនុវត្តថវិកាកម្មវិធីរបស់ក្រសួង ស្ថាប័នដែលចូលអនុវត្តថវិកាកម្មវិធីពេញលេញចាប់តាំងពីឆ្នាំ២០១៥។
- ១៣- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាលើបញ្ហាប្រឈមពាក់ព័ន្ធនានាស្តីពីថវិកាបុរេប្រទាននិងការបិទបញ្ជីថវិកា ឆ្នាំ២០១៧។
- ១៤- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំក្រុមការងារបច្ចេកទេសកែទម្រង់គ្រឹះស្ថានសាធារណៈរដ្ឋបាល។
- ១៥- បានចូលរួមកម្មវិធីស្តីពីការបញ្ជ្រាបការយល់ដឹងអំពីប្រព័ន្ធបច្ចេកវិទ្យាព័ត៌មានសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុ សាធារណៈ (FMIS) ដល់ក្រសួង ស្ថាប័នទាំង១០ ដែលត្រូវចូលរួមអនុវត្តគម្រោង FMIS នៅឆ្នាំ២០១៨។
- ១៦- បានចូលរួមសិក្ខាសាលាស្តីពីការពិភាក្សាពិនិត្យលទ្ធភាពរៀបចំស្ថិតិហិរញ្ញវត្ថុរដ្ឋាភិបាល(TOFE/GFS) សម្រាប់គ្រឹះស្ថាន សាធារណៈរដ្ឋបាល។
- ១៧- បានចូលរួមប្រជុំគណៈកម្មាធិការត្រួតពិនិត្យ និងវាយតម្លៃចំណូលមិនមែនសារពើពន្ធ។

១៨- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាជាមួយជំនាញការលោកស្រី IRINA DUBININA ជំនាញ GFS នៃមូលនិធិវិបិយវត្ថុអន្តរជាតិ អំពីចំណាត់ថ្នាក់មុខងារនៃមាតិកាថវិកា (Classification of Functions of Government (COFOG)) ។

១៩- បានចូលរួមប្រជុំ និងសម្របសម្រួលក្នុងវគ្គបណ្តុះបណ្តាលលើមុខងារ AR ក្នុងប្រព័ន្ធ FMIS ជូនក្រសួង ស្ថាប័នទាំង១០ និងអង្គភាពថវិកាដែលជាអាណាប័កផ្ទេរសិទ្ធិ ដើម្បីជាគ្រូបង្ហាញ (Super Users) នៅតាមក្រសួង ស្ថាប័ន និងអង្គភាពនីមួយៗ។

២០- បានចូលរួមប្រជុំពិគ្រោះយោបល់ជាមួយក្រសួងស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធលើសេចក្តីព្រាងសារាចរណែនាំស្តីពី ការបង់ចំណូលរបស់ក្រសួងស្ថាប័នមានចំណូលមកក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុនិងសេចក្តីព្រាងប្រកាសនីតិវិធីនិងនីតិ វិធីនៃការផ្តល់ការលើកទឹកចិត្តជូនក្រុមការងារកែទម្រង់ការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈនៅតាមក្រសួងស្ថាប័ន(PFM) ។

២១- បានចូលរួមប្រជុំពិនិត្យនិងពិភាក្សាលើការរៀបចំសិក្ខាសាលាស្តីពី “ការលើកកម្ពស់ការយល់ដឹងស្តីពីវប្ប ធម៌សារពើពន្ធ ដល់វិស័យយុត្តិធម៌” ។

២២- បានចូលប្រជុំពិនិត្យនិងពិភាក្សាលើការរៀបចំសិក្ខាសាលាផ្សព្វផ្សាយនិងបង្កើតប្រសិទ្ធភាពការអនុវត្តបទប្បញ្ញត្តិគតិយុត្ត ពាក់ព័ន្ធអាជីវកម្មអភិវឌ្ឍន៍នៅមាន បញ្ជី ប្រាតិភោគដោយអនុប្បទាន និងកាតព្វកិច្ចសារពើពន្ធ។

២៣- បានចូលរួមកម្មវិធីស្តីពី “ការបញ្ជ្រាបការយល់ដឹងអំពីប្រព័ន្ធបច្ចេកវិទ្យាព័ត៌មានសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុ សាធារណៈ (FMIS) សម្រាប់ក្រសួង ស្ថាប័នទាំង ១០ ដែលត្រូវចូលរួមអនុវត្តគម្រោង FMIS ឆ្នាំ២០១៤។

២៤- បានចូលរួមប្រជុំពិភាក្សាដោយឡែកជាមួយក្រសួងពាណិជ្ជកម្មលើសេចក្តីព្រាងសារាចរណែនាំស្តីពីការបង់ចំណូល របស់ក្រសួង ស្ថាប័នមានចំណូល មកក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ។

២៥- បានបញ្ជូនទម្រង់របាយការណ៍ស្តង់ដារអន្តរជាតិ IPSAS (R09របាយការណ៍ចំណូល ចំណាយសាច់ប្រាក់ R29 ចំណូលថវិកា R30 ចំណាយថវិកា) និងកំណត់ត្រាលក់ក្នុងរបាយការណ៍ហិរញ្ញវត្ថុ (Disclosure Notes) ទៅអគ្គលេខាធិការដ្ឋាននៃ ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុអគ្គនាយកដ្ឋានគោលនយោបាយនិងក្រុមប្រឹក្សាជាតិគណនេយ្យ។

២៦- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំ ដើម្បីបែងចែកកិច្ចការរៀបចំឯកសារទស្សនាសារពើពន្ធអេឡិចត្រូនិក។

២៧- បានបញ្ជូនសារាចរណែនាំស្តីពីការដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធបច្ចេកវិទ្យាព័ត៌មានគ្រប់គ្រងចំណូលមិនមែន សារពើពន្ធ (NRMIS) ទៅក្រសួង ស្ថាប័នទាំង ១៤ ដែលត្រូវអនុវត្តប្រព័ន្ធ។

២៨- បានបញ្ជូនសេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធបច្ចេកវិទ្យាព័ត៌មាន គ្រប់គ្រងចំណូលមិនមែន សារពើពន្ធ (NRMIS) ទៅធនាគារដៃគូ។

២៩- បានរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាជាមួយក្រសួងស្ថាប័នចំនួន៩ដែលនៅសេសសល់ដើម្បីរៀបចំក្នុងចំណូលពីសេវាសាធារណៈ និងក្នុងចំណូលពីទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ សម្រាប់ដំណាក់កាលទី២ ត្រីមាសទី១ ឆ្នាំ២០១៤។

៣០- បានចាប់ផ្តើមអនុវត្តការទូទាត់ប្រព័ន្ធ EFT ។

៣១- បានរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិនិត្យលើសេចក្តីព្រាងសេចក្តីណែនាំស្តីពីនីតិវិធីនិងកិច្ចបញ្ជាក់គណនេយ្យចំណូលពន្ធលើ ល្អលអចលនទ្រព្យ និងចលនទ្រព្យជូនរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ និងការបែងចែកចំណូលសារពើពន្ធរបស់រដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្ត ជូនរដ្ឋបាលក្រុង ស្រុក ឃុំ សង្កាត់ ជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុថ្នាក់ក្រោមជាតិ អគ្គនាយកដ្ឋានពន្ធដារ តំណាងធនាគារពាណិជ្ជ រតនាគាររាជធានីភ្នំពេញ តំណាងនាយកដ្ឋានពាក់ព័ន្ធ នៃរតនាគារកណ្តាល។

៣២- បានរៀបចំបទបង្ហាញ ស្តីពីការកែប្រែការកត់ត្រាចំណូលជាប្រាក់ដុល្លារតាមរាជធានី ខេត្ត។

៣៣- បានប្រជុំពិនិត្យពិភាក្សា លើការបើកផ្តល់ប្រាក់បៀវត្សតាម EFT ជាមួយធនាគារជាតិនៃកម្ពុជា ធនាគារកាណាឌីយ៉ា ក.អ ធនាគារអេស៊ីលីដា ធនាគារឯកទេសវីង ធនាគារពាណិជ្ជកម្មក្រៅប្រទេសនៃកម្ពុជា។

៣៤- បានប្រជុំពិភាក្សាជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិលើបញ្ហាប្រឈមពាក់ព័ន្ធនានាស្តីពីថវិកា បុរេប្រទាន និងការបិទបញ្ជីថវិកាឆ្នាំ២០១៧។

៣៥- បានចូលរួមប្រជុំពិភាក្សាជាមួយក្រុមការងារកែទម្រង់គ្រឹះស្ថានសាធារណៈរដ្ឋបាលលើការធ្វើវិសោធនកម្មព្រះរាជក្រឹត្យ ស្តីពីលក្ខន្តិកៈគតិយុត្តនៃគ្រឹះស្ថានសាធារណៈរដ្ឋបាល។

៣៦- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំតម្រង់ទិសស្តីពីភាពជាដៃគូរវាងក្រសួងមហាផ្ទៃនិងអង្គការយូនីសេហ្វសម្រាប់ការងារ សេវាសង្គមដែលការងារនេះ ត្រូវបានប្រគល់ជូនអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលក្រសួងមហាផ្ទៃជាអ្នកគ្រប់គ្រង។

៣៧- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំបូកសរុបដើម្បីវាយតម្លៃវឌ្ឍនភាពនិងបញ្ហាប្រឈមនៃការអនុវត្តថវិកាកម្មវិធីរបស់ក្រសួងស្ថាប័ន ដែលចូលរួមអនុវត្តថវិកាកម្មវិធី។

៣៨- ក្រុមការងារអធិការកិច្ច បានចុះពិនិត្យកិច្ចបញ្ជីកាតណេនេយ្យសម្រាប់ការិយបរិច្ឆេទ២០១៧ និងបណ្តាញពាក់ព័ន្ធនៅរតនាគារខេត្តស្វាយរៀង និងរតនាគារខេត្តឧត្តរមានជ័យ។

៣៩គណៈកម្មការជម្រះចោលឯកសារអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់បានចុះត្រួតពិនិត្យនិងផ្ទៀងផ្ទាត់ដើម្បីកម្ទេចឯកសារដែលអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់ឆ្នាំ២០០៦ នៅរតនាគារខេត្តស្វាយរៀង រតនាគារខេត្តកំពង់ចាម រតនាគារខេត្តបាត់ដំបង និងរតនាគារខេត្តឧត្តរមានជ័យ។

II-ទិសដៅសម្រាប់អនុវត្តការងារខែមេសា ឆ្នាំ២០១៨-

អគ្គនាយកដ្ឋានរតនាគារជាតិមានទិសដៅសម្រាប់អនុវត្តការងារខែមេសា ឆ្នាំ២០១៨មានដូចខាងក្រោម៖

១- ត្រូវបន្តជំរុញលើការបើកផ្តល់ប្រាក់បៀវត្សជូនមន្ត្រីរាជការ និងកងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធឱ្យបានទាន់កុងខែ។

២- បន្តជំរុញរតនាគាររាជធានីខេត្តក្នុងការរៀបចំបូកសរុបនិងផ្គត់ផ្គង់តួលេខអនុវត្តចំណាយថវិកាដើម្បីបិទបញ្ជីចំណាយថវិកាប្រចាំខែ ឱ្យបានត្រឹមត្រូវនិងទាន់ពេលវេលា។

៣- បន្តបំប៉នសមត្ថភាពការងាររបស់មន្ត្រីជំនាញលើការត្រួតពិនិត្យការអនុវត្តចំណាយថវិកាឱ្យបានត្រឹមត្រូវតាមនីតិវិធីហិរញ្ញវត្ថុ និងស្របតាមបច្ចុប្បន្នភាពនៃលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តិ។

៤- បន្តសហការជាមួយក្រសួងស្ថាប័នថវិកាកម្មវិធីក្នុងការដោះស្រាយបញ្ហាប្រឈមដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការអនុវត្តចំណាយថវិកាលើការអនុវត្តចំណាយរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានថវិកាកម្មវិធីព្រមទាំងបន្តជំរុញក្រសួងស្ថាប័នថវិកាកម្មវិធីជាពិសេសអង្គភាពថវិកាឱ្យរួសរាន់ទូទាត់ជម្រះបញ្ជីរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានក្នុងឆ្នាំថវិកា២០១៧ បានទាន់ពេលវេលា។

៥- បន្តជំរុញនិងសហការជាមួយគ្រឹះស្ថានសាធារណៈក្នុងការរៀបចំប្រកាសអន្តរក្រសួងតែងតាំងរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទាន និងការបង្កើតរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានសម្រាប់ឆ្នាំ២០១៨។

៦- បន្តរៀបចំបូកសរុប និងផ្គត់ផ្គង់តួលេខអនុវត្តចំណាយថវិកាបណ្តោះអាសន្នឆ្នាំ២០១៧ ជាបណ្តើរៗ។

៧- បន្តចូលរួមក្នុងការរៀបចំ និងផ្ទៀងផ្ទាត់តួលេខនៃរបាយការណ៍ IPSAS Cash Basis ។

៨- ត្រៀមចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា ការរៀបចំឯកសារទស្សនទានសារពើពន្ធអេឡិចត្រូនិកតាមក្រុមនីមួយៗ។

៩- បន្តរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាជាមួយក្រសួងស្ថាប័នចំនួន៩ដែលនៅសេសសល់ដើម្បីរៀបចំក្នុងចំណូលពីសេវា សាធារណៈ និងក្នុងចំណូលពីទ្រព្យសម្បត្តិរដ្ឋ សម្រាប់ដំណាក់កាលទី២ ត្រីមាសទី១ ឆ្នាំ២០១៨។

១០- រៀបចំប្រជុំជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានគយនិងរដ្ឋាករកម្ពុជានិងរតនាគារអេស៊ីលីដាកីអិលស៊ីស្តីពីលំហូរសាច់ប្រាក់ចំណូលរបស់គយ តាមរតនាគារអេស៊ីលីដាកីអិលស៊ី។

១១- បន្តរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិនិត្យលើសេចក្តីព្រាងសេចក្តីណែនាំស្តីពីនីតិវិធីនិងកិច្ចបញ្ជីកាតណេនេយ្យចំណូលពន្ធលើឈ្នួលអចលនទ្រព្យនិងចលនទ្រព្យជូនរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិនិងការបែងចែកចំណូលសារពើពន្ធរបស់រដ្ឋបាលរាជធានីខេត្តជូនរដ្ឋបាលក្រុង ស្រុក ឃុំ សង្កាត់ ជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុថ្នាក់ក្រោមជាតិអគ្គនាយកដ្ឋានពន្ធដារតំណាងរតនាគាររាជធានី ភ្នំពេញ តំណាងនាយកដ្ឋានពាក់ព័ន្ធ នៃរតនាគារកណ្តាល។

១២- រៀបចំប្រជុំជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានពន្ធដារពាក់ព័ន្ធនឹងការកាត់ពន្ធលើការទូទាត់ជូនអតិថិជនពីគណនីមូលនិធិវិនិយោគរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ។

១៣- អធិការកិច្ចរតនាគារត្រូវចុះត្រួតពិនិត្យការងាររតនាគាររាជធានីខេត្តសម្រាប់ការិយបរិច្ឆេទ២០១៧ និងបណ្តាញពាក់ព័ន្ធជាបន្តបន្ទាប់ទៀត។

១៤- គណៈកម្មការជម្រះចោលឯកសារអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់ត្រូវបន្តចុះដុតកម្ទេចឯកសារឆ្នាំ២០០៦នៅតាមបណ្តារតនាគារខេត្តជាបន្តទៀត។